



寶翠園
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's
Management Office, Tower 1, Podium,
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

Our Ref.: BEL/MO/2020/02/011N

Date : 4 February 2020

To : All Owners/Occupants of The Belcher's
From : The Management Office of The Belcher's

Management office has found rumors from the social media that claimed an ambulance has arrived The Westwood this afternoon and pick up a person who has been infected by "Severe Respiratory Disease associated with a Novel Infectious Agent".

Management office had clarified this special case immediately and confirmed that the captioned person was the client from "Hong Kong Sanatorium & Hospital" and the patient had called the ambulance himself, HKSH confirmed and updated with the Management Office that the patient was not a "pneumonia" case.

If we have any updates, we will notify all residents as the earliest possible.

Should you have any further queries, please feel free to contact the Management Office on 2542-7238.

檔案編號 : BEL/MO/2020/02/011N

日期 : 2020年2月4日

致 : 寶翠園各業戶
由 : 寶翠園管理處

本處於網上發現有謠言指出，今日中午有救護車到西寶城接載一名“嚴重新型傳染性病原體呼吸系統病”的病人。

就上述特別事件，本處現須澄清，上述人仕為“養和醫院”診所的客人，他自行向救護員求助。本處亦與“養和醫院”診所確認上述人仕並不是“肺炎”病患者。

如本處接獲更多資訊，會立即通知各業戶。

倘若各業戶對上述事宜有任何查詢，歡迎於辦公時間內致電管理處 2574 7238 與我們聯絡。

MS/al
This notice until further notice
此通告將於另行通知除下

